
Protokoll fört vid styrelsem öte fö r Länna Byalag, 060612. zyxwvutsrqponmlkjihgfedcbaZYXWVUTSRQPONMLKJIHGFEDCBA

Plats: Malmen 

Närvarande: 
Ordförande Leif Lundgren 
Ordinarie ledamöter: Per Lundberg, Pia Boström, Matts Back, Johan Bostedt, suppleant, 

Malin Elinder, suppleant 

Ej närvarande: 
Anmält förhinder Lars Waldestrand, ordinarie, 

§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande öppnade mötet och förklarade alla välkomna. 

§ 2 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes 

§ 3 Protokollsjusterare 
Att jämte ordförande justera mötesprotokollet utsågs Pia Boström. zyxwvutsrqponmlkjihgfedcbaZYXWVUTSRQPONMLKJIHGFEDCBA

I) """\ zyxwvutsrqponmlkjihgfedcbaZYXWVUTSRQPONMLKJIHGFEDCBA
1 § 4 Översiktsplanen 

Matts rapporterar att man försökt få någon politiker att prata om översiktsplanen. Men 

eftersom beslutet i fullmäktige var nära fanns inget större intresse att diskutera detta. 

Fullmäktige, som fattar beslut samtidigt som styrelsemötet är, kommer att besluta om en 

fördjupad studie av orterna Vänge och längs 282:an. Och det är där vi nu ska lägga vårt 
engagemang och krut. Just nu har gruppen sommarlov och inget kommer att hända förrän 

till hösten. 

Vi bestämmer att vi ska göra ett mailutskick med info om situationen och vad som hittills 

gjorts. 

§ 5 Kopphagen 
Per o Pia rapporterar från arbetet i arbetsgruppen. En snickar- och målarhelg 

) genomfördes med mycket gott resultat. Nytt räcke, nymålad scenfront och reparerade 

bänkbord blev resultatet. 

Malin tog upp frågan om sponsorskyltar. Hon tar på sig at kolla med Maarit. 

..J På midsommar ska byalaget h a en tipspromenad med priser. Dessutom ska 

informationsblad finnas. 

På frågan "Hur driva Kopphagen i framtiden?" konstaterades att det är svårt att få igång 

något konkret arbete initialt. Behövs några eldsjälar som kan lägga ned lite tid och 

engagemang. Vi tar upp frågan i midsommarens infoblad. 

§ 6 Hemsida 
Malin tar kontakt med Fredrik Björkegren och kollar vidare med hemsida. Hon är också 

villig att vara motor i hemsidearbetet om vi andra hjälper till. 

§ 7 Dans 
Diskuterades kring Torbjörn Lembkes ide om dansskola/uppvisning. Johan tar kontakt 
med Torbjörn för att se hur man kan konkretisera iden. 



§ zyxwvutsrqponmlkjihgfedcbaZYXWVUTSRQPONMLKJIHGFEDCBA9 N ästa m ö te 

Nästa styrelsemöte blir den 21 augusti kl 19.00 

§ 10 A vs lu tn in g 

Ordförande tackade samtliga närvarande för ett väl genomfört möte samt förklarade 

detsamma avslutat. 

, Vid protol)let 
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Per Lundberg 

Justeras: zyxwvutsrqponmlkjihgfedcbaZYXWVUTSRQPONMLKJIHGFEDCBA
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\ ) 
Pia Boström 


